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Algemene Ledenvergadering Vrienden van de Houtvaart 30 maart 2023 in het Wapen van 
Kennemerland. Er zijn 24 aanwezigen (inclusief Michiel Heimgartner van SRO). 
    
 

1. Opening en vaststelling agenda. 
 
Welkom door voorzitter Paul Platt.  
In zijn inleiding memoreert Paul de uitslagen van het bewonerspanel toekomst 
zwembaden in Haarlem, waarin de Houtvaart als het meest gewaardeerde zwembad 
naar voren komt. 

  
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 

 
Het zwemseizoen start op 6 mei en loopt door tot 17 september.   
4 juli -7 juli vindt de zwemvierdaagse plaats. SRO en Vrienden van de Houtvaart willen 
hier gezamenlijk meer aandacht aan besteden. 
 
Een aantal mensen heeft zich voor deze Algemene Ledenvergadering afgemeld.  

 
3. Vaststellen verslag van de ALV, 24 maart 2022.  

 
Het conceptverslag van de vorige Algemene Ledenvergadering was te vinden op de 
website. De ledenvergadering heeft geen opmerkingen bij het verslag en stelt het 
verslag vast.    
Naar aanleiding van het verslag wordt opgemerkt dat de nieuwe matten in het begin 
van het seizoen 22 zijn aangebracht en goed hebben gewerkt voor de temperatuur van 
het water.  
Anne Beumer is in 2022 aanvullend coördinator geweest. Zij treedt in goed overleg 
terug en zal in 2023 betrokken blijven bij het organiseren van activiteiten. 
De leden van de VvH kijken met plezier terug op de voorstellingen die LAVA heeft 
verzorgd in de Houtvaart.   
 

4. Jaarverslag 2022.  
 
Het jaarverslag 2022 wordt vastgesteld. Naar aanleiding van het jaarverslag vult Michiel 
Heimgartner aan dat er ongeveer 37.000 bezoekers waren in de Houtvaart tijdens de 
SRO openingstijden.  
 

http://www.houtvaart.nl/


 

 

5. Financieel jaarverslag 2022  
 

 a) financieel jaarverslag 2022.  
Naar aanleiding van het financieel verslag worden enkele suggesties gedaan. Met 
betrekking tot de verzekering voor de toezichthouders wordt de tip gegeven om na te gaan 
of de vrijwilligersverzekering van de gemeente een oplossing zou kunnen zijn. Een andere 
tip is om te overleggen met sportsupport, een overleg dat sowieso handig is ook voor 
vormen van samenwerking en voor gezamenlijke cursussen en trainingen.     

 
 b) verslag van de kascommissie 2022. 

Het verslag van de kascommissie is te vinden bij de stukken op de website. De 
kascommissie heeft ook enkele suggesties gedaan voor beperking van de kosten.  
Zo zou er eens goed gekeken moeten worden naar de voorwaarden en de dekking van de 
SAA verzekering. De kascommissie vraagt zich af of in de kostenberekening rekening is 
gehouden met het beperkte aantal maanden dat de toezichthouders actief zijn. 
Een tweede opmerking betreft de kosten van de cateraar voor het slotfeest. In antwoord 
daarop meldt de voorzitter dat het bestuur de toezichthouders op een goede manier wil 
bedanken, dus het mag wel wat kosten. Niettemin wil het bestuur zeker nadenken over 
een andere cateraar. Dit bedrijf kan niet meer bieden wat het bestuur vraagt. In verband 
daarmee komt aan de orde dat er een nieuwe beheerder/pachter van de kiosk in de 
Houtvaart komt die veel ervaring heeft in zwembaden en sportcentra. Het bestuur gaat 
met de nieuwe beheerder kennismaken en zal daarbij peilen of hij gevraagd kan worden de 
catering bij het slotfeest te verzorgen.  

 
Naar aanleiding van vragen over de kosten van cursussen en trainingen voor de 
toezichthouders komt de wens op om de vrijwilligers die extra willen trainen om aan de 
eisen voor reddend zwemmen te kunnen voldoen daartoe voldoende in de gelegenheid te 
stellen door de toegang tot het zwembad voor hen te betalen. Kees Korner zal 
inventariseren waar voor individuele situaties een oplossing moet worden gevonden. 

 
Na het verslag van de kascommissie wordt het financieel jaarverslag vastgesteld en het 
bestuur gedechargeerd met de constatering dat de Vereniging Vrienden van de Houtvaart 
financieel gezond is. 

 
 c) verkiezing kascommissie voor 2023. 

Cocky van Schie, Jos van der Geest. 
 
6. Bespreken en vaststellen begroting 2023 ( bijgevoegd en zie website) 

 
In de conceptbegroting blijkt na hertelling door een oplettend lid een verschil van 100 euro 
inkomsten en uitgaven. Dit zal gerepareerd worden. Voor het overige stemt men in met de 
voorgelegde begroting. 

  
Er wordt door de leden aanbevolen om de tekst over het hernieuwen van het lidmaatschap 
op de website vriendelijker te formuleren voor degenen die al jaren lid zijn.  

 



 

 

7. Verkiezing bestuursleden. 
 

Er zijn twee bestuursfuncties vacant. Heidi van der Marel en Jan Nijenhof treden terug. Jan 
is bereid aan te blijven totdat in zijn opvolging is voorzien. Er hebben zich nog geen 
kandidaten aangemeld voor het bestuurslidmaatschap. Er wordt besloten om de 
kandidaten voor het bestuurslidmaatschap via de Nieuwsbrief aan de leden voor te stellen. 
Vragen daarover kunnen dan aan het bestuur worden gesteld. In de volgende ALV zullen de 
nieuwe bestuursleden worden benoemd.  

 
 Pauze  
   
8. Coördinatoren lichten inzet toezichthouders seizoen 2023 toe. 
 

Het vrijwilligerscontract is geactualiseerd.  Bij de start van het seizoen zullen de contracten 
worden ondertekend. De tekst van het contract zal van te voren worden toegestuurd aan 
de betrokken personen. De mensen die geslaagd zijn voor de ‘ basic life guard’ of ‘reddend 
zwemmen’ willen graag een certificaat ontvangen. Michiel Heimgartner zal daar achteraan 
gaan.   
De taakverdeling tussen de coördinatoren is als volgt: 

• Marja doet alle activiteiten 

• Kees doet de certificering, training en rooster 
De coördinatoren zorgen er voor dat ze dagelijks in het zwembad zijn. 
De aftrap voor het komende seizoen zal worden gegeven per toezichthoudersteam in de 
week voor 6 mei.  
Er is goed overleg met de Watertrappers (DWT), in overleg kan er gebruik gemaakt worden 
van hun ruimte en kunnen er trainingen worden gegeven in het clubhuis. Er zijn nu 
voldoende toezichthouders.  

 
9. SRO geeft informatie over het komende zwemseizoen. 
 

Het bad van de Houtvaart was op 30 maart al voor 10 cm gevuld. Het bad is helemaal 
schoongemaakt en er is geen lekkage dit jaar. Toegang tot het zwembad verloopt hopelijk 
via het nieuwe kassasysteem, hoewel nog niet helemaal zeker is of dit systeem voor het 
seizoen op tijd ingeregeld kan worden. Het nieuwe systeem is een stuk moderner. Het is 
mogelijk om online tickets, abonnementen en twaalfbaden kaarten te kopen. De 
zwembadpassen moeten nog wel worden overgezet. Daarvoor zal gedurende 2 dagen de 
kassa open zijn.  
Er hangt al een scanner die wordt vervangen door een qr code en een scanner. 
Abonnement en twaalf rittenkaart kunnen nog steeds met een pas. Daar wordt aan 
gewerkt, er moet nog gekeken worden naar de inregeling van 65plus en Haarlempas 
abonnementen. 24 april start de voorverkoop online. Michiel hoopt op 10 april (en in ieder 
geval op 17 april) te weten of het systeem lukt. Dan kan de informatie ook in de 
nieuwsbrief worden opgenomen.   
Het vriendenlidmaatschap kan worden gekoppeld in het nieuwe systeem, maar het is nog 
niet zeker of dat dit seizoen lukt. 
De tarieven voor de kaarten zijn met 10% geïndexeerd. Maar er is geen 
verlengingsabonnement nodig. In de voorverkoop is er een korting. Er zullen minimaal 
twee verkoopavonden aan het loket worden ingepland. Vrienden van de Houtvaart starten 
6 mei en eindigen 17 september. SRO start 8 mei en eindigt 4 september. De 



 

 

monumentendag is op zondag 10 september 2023 met als thema Levend Erfgoed (dat goed 
past bij de Houtvaart) met - indien enigszins mogelijk - een kijkje in de machinekamer en 
onderlangs het bad. Na monumentendag is er nog een week de mogelijkheid om te 
zwemmen.  

 
De gemeente heeft SRO gevraagd stappen te maken in de verhoging van de duurzaamheid 
van de Houtvaart. Er worden daarvoor nu plannen ontwikkeld, in ieder geval voor de 
technische installatie. Er wordt gedacht aan afdekking van het bad voor de nacht waarbij 
maximaal rekening gehouden wordt met de monumentale status. Voor de afstemming zal 
Niels Bakker van SRO met Hans Bakker contact opnemen. Het doel is om gasloos te 
worden.  

 
Er wordt gevraagd naar de regels in het zwembad ten aanzien van het gebruik van 
hulpmiddelen en hard zwemmen. Er wordt toegelicht dat het beleid is dat er een snelle 
baan, een minder snelle baan en een recreatieve baan is. Indien nodig zal de TZH 
zwemmers daarop attenderen.  

  
10. Wat verder ter tafel komt. 
 

Er is een fonds opgebouwd (en zal nog verder worden opgebouwd) voor de viering van het 
100 jarig bestaan van de Houtvaart. Er is echter nog geen plan voor de festiviteiten 
voorbereid. Dit moet nu wel worden opgepakt. Het bestuur plaatst in de volgende 
nieuwsbrief een oproep om een werkgroep samen te stellen voor het onderzoek naar 
ideeën die leven voor de eeuwfeestviering. Ter vergadering melden zich al twee 
vrijwilligers. SRO is ook geïnteresseerd.   

 
11.  Sluiting van de vergadering. 
 
                                            *************** 
 


